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مهدوی کیا هم 
 به تیم امید
نه گفت!

بعد از جــواب منفی یحیی 
گل محمدی و امیر قلعه نویی، 
مســئولان فدراسیون برای 
ســرمربیگری تیم امید با 
مهــدی مهدوی کیــا وارد 
مذاکره شدند که این مربی 
نیز پیشــنهاد امیدها را رد 

کرد!

پرداخت غرامت 
سنگین به آقای 

بازیگر
بازیگــر  راش«  »جفــری 
سرشناس و برنده اسکار، در 
پیگیری پرونده تهمت آزار 
جنســی »بیجا و دروغین« 
در برابــر یک خبرنــگار و 
ناشر روزنامه استرالیایی در 
سیدنی، در دادگاه پیروز شد 
و ۱.۹ میلیــون دلار آمریکا 
)معادل ۲.۹ میلیــون دلار 
اســترالیا( غرامت دریافت 

کرد.

گل ترابی، 
برترین گل آسیا

گل مهدی ترابــی مهاجم 
پرســپولیس به السد قطر 
در جریان برتری دو بر صفر 
تیمش در بــازی آخر دور 
گروهی به  عنوان بهترین گل 
هفته لیگ قهرمانان آســیا 

انتخاب شد.

رونمایی از نسخه 
جدید پدرخوانده

فرانســیس فــورد کاپولا 
تصمیم دارد به مناســبت 
پنجاهمیــن  ســال 
»پدرخوانــده«  ســاخت 
نســخه دیگــری از فیلم 
»پدرخوانده ۳« را با زمانی 
کوتاه تر عرضه کند. ظاهرا 
خالــق »پدرخوانده« هــا 
می خواهد فیلم را با عنوان 
»مؤخــره: مــرگ مایکل 

کورلئونه« منتشر کند.

 

حجت الاسلام علیپور در مصاحبه ای به عدم نتیجه گیری تیم ملی ایران در جام ملت های ۲۰۱۹ 
اشــاره و اعلام کرد که یکی از بازیکنان ترامادول مصرف کرده و اشتباهات چشمگیری در بازی 
با ژاپن داشته است. این اظهارنظر عجیب از سوی رئیس سابق کمیته صیانت از فوتبال، واکنش 
کمیته اخلاق فدراســیون فوتبال را به همراه داشت. بنابراین فدراســیون اعلام کرد او برای روز 
شنبه مورخ چهارم خرداد ســاعت ۱۷:30 جهت ارایه مدارک و مستندات و توضیحات به کمیته 
اخلاق دعوت شــده اســت. باید دید درنهایت این مسأله به کجا می رســد و آیا بازیکنی محروم 

می شود یا خیر.

 دعوت
 حجت الاسلام علیپور 

به کمیته اخلاق!

عکس نوشت

مراسم هشتمین سالگرد درگذشت زنده یاد ناصر حجازی از ساعت 10 
صبح جمعه در قطعه نام آوران بهشت زهرا و با حضور چهره های سرشناس 

فوتبال برگزار شد.

فرانچسکو توتی اسطوره باشگاه آاس رم با انتشار تصویری از ساخت فیلم 
زندگی خود خبر داد. توتی که سال ها در پیراهن آاس رم و تیم ملی ایتالیا 

میلیون ها هوادار دارد، در تلاش است تا فیلمی از زندگی خود بسازد.

تیتربازی
نقی معمولی در تئاتر حسین پارسایی بازی می کند

تنابنده پس از 13 سال روی صحنه

شهروند| محسن تنابنده روزهای پرتب وتابی 
دارد؛ نویسندگی پایتخت 6 و بازی در آن، اکران 
فیلم قسم به عنوان آخرین ساخته اش و دست آخر 
بازی در نمایش مولــن روژ. اگرچه فعالیت های 
هنری خــود را از اواخر دهه80 آغــاز کرد اما در 
8 سال گذشته با بازی در مجموعه های نوروزی 
پایتخت بیشتر از همیشــه در دل مخاطبان جا 
خوش کرد. او نه فقط در بازیگــری بلکه در این 
سال ها هم نویسندگی، بازیگردانی و کارگردانی 
را هم در کارنامه هنری خود داشته است. محسن 
تنابنده حالا پس از 13 سال دوری از فضای تئاتر با 
نمایش »مولن روژ« به کارگردانی حسین پارسایی 
از تابســتان به صحنه تئاتر برمی گردد. آخرین 
حضور صحنــه ای او در نمایش »شــوایک« به 
کارگردانی کوروش نریمانی بود که در  سال ۱۳۸۵ 
در سالن قشقایی مجموعه تئاترشهر روی صحنه 
رفت. همین چنــد روز قبل هم الهــام غفوری، 
تهیه کننده پایتخت از انعقاد قرارداد پایتخت 6 
خبر داد و این که به علت فوت خشایار الوند، بیشتر 
کار نویسندگی این مجموعه برعهده تنابنده است:   
»تنابنده همیشه سرپرســت گروه نویسندگان 
و طراح فیلمنامه »پایتخت« و امسال زحمتش 
مضاعف شده اســت، چون پیش از این، نگارش 
مجموعه را مرحوم خشایار الوند برعهده داشت 
ولی با توجه به این که امسال تنابنده در این زمینه 
تنها شده، فعلا شخصا نگارش را برعهده گرفته تا 
احتمالا در آینده بتوانیم نویسنده های دیگری را 
هم به کار اضافه کنیم.« بنابراین نوروز99 سریال 
پایتخت 6 را به روایت محســن تنابنده خواهیم 
دید. او البته در سی وهفتمین دوره جشنواره فیلم 
فجر هم از فیلم جنجالی قسم با موضوع قصاص 
و قسامه رونمایی کرد و با وجود نامزدشدن در 6 
رشته نتوانست هیچ جایزه ای به خانه ببرد. حالا 
هم که مجوز نمایش این فیلم سینمایی از شورای 
پروانه نمایش فیلم های سینمایی صادر شده است 
و احتمالا در تابستان امســال اکران خواهد شد. 
البته جز محسن تنابنده، محمد تنابنده هم در کار 
نوشتن و کارگردانی است. او که سابقه نویسندگی 
برای سریال »خونه یکی« را در کارنامه اش دارد، 
به تازگی کارگردانی فیلم سینمایی »تدفین« را به 

پایان رسانده است. 

یه
اش

ح

در سالروز آزادسازی خرمشهر،  همان طور که پیش بینی می شد این اتفاق تاریخی به یکی از ترندهای 
اصلی توییتر و شبکه های اجتماعی تبدیل شد.  البته کاربران ضمن گرامیداشت این روز و یاد و خاطره 

شهیدان،  انتقاداتی را هم نسبت به مسئولان درباره باقی ماندن آثار جنگ در این شهر مطرح کرده اند.
آبادشدن خرمشهر باید مطالبه تمام مردم ایران باشه... مردم اونجا حق زندگی تو شرایط رفاهی بهتری 

رو دارن.
سلام به شهری که پس از آزاد شدن نیز از مظلومیتش کاسته نشد.

میدونی چرا تونستیم خرمشهر رو پس بگیریم؟ چون فرمانده مدام می گفت: بچه ها اگر شهر سقوط 
کرد، نگران نباشید، دوباره فتح می کنیم. مراقب باشید ایمانتان سقوط نکند. آن چیز که باعث پیروزی 

پس از شکست هاست، قدرت ایمان است.
همه سهم  خرمشهر از این کشور یک مناسبت تو تقویمه.

بدون هیچ تعارفی این انتقاد به مســئولان وارده که هنوز بعد از این همه سال بعد از آزادی خرمشهر، 
تلاش خوب برای آبادی دوباره این شهر نشد.

مقاومتی که در خرمشهر انجام شد، هرگز با دیگر مقاومت ها قابل مقایسه نیست.  خرمشهر برای ملت ما 
تنها یک شهر نیست، بلکه تاریخ گویای پایداری، ایثار و جاودانگی انقلاب است.

فتح خرمشهر مجموعه ای از #حماسه_مقاومت ها و خواستن ها و شهادت هاست. اینجاست که در 
نبرد اراده ها، اراده دشمن زمینگیر می شود و این پیام به دشمن داده می شود که وَ لَیَنصُرَنَّ الُله مَن یَنصُرُه.

هنوز هم وقتی اون خبر تاریخی و مشهور محمود کریمی علویجه »شنوندگان عزیز توجه فرمایید... 
خرمشهر، شهر خون و حماســه آزاد شد« رو  با اون مارش نظامی می شــنوم، مو به تنم سیخ میشه و 

احساس غرور می کنم.

کنایــه نویــد محمــدزاده به 
مخالفان و منتقــدان نحوه لباس 
پوشــیدنش یکی از بامزه ترین و 
البته پرواکنش ترین سرفصل های 
صفحات و  کانال های هنری فضای 

مجازی را به وجود آورد.
نوید محمدزاده که تاکنون بارها 
و بارها به دلیل ســبک غیررسمی 
و متفــاوت لباس پوشــیدنش در 
فضای جشنواره یا فرش قرمزهای 
 فیلم هایش مــورد انتقاد و طعنه و 
کنایه قرار گرفته که با اســتناد به 
پوشش برد پیت در مراسم فتوکال 
فیلــم روزی روزگاری در هالیوود 
 کوئنتین تارانتینو در فستیوال کن 
پاســخ منتقدانش را داد و خطاب 
به آنهایی که همــواره به او توصیه 
می کردند با پوششــی رسمی در 

 چنین مراسمی حضور یابد، گفت که لباس پوشیدن در فتوکال در تمام دنیا با مراسم رسمی تفاوت دارد.  
نوید محمــدزاده در کنار عکــس بردپیت و لئونــاردو دی کاپریو در جشــنواره فیلم کن در 
اینستاگرام نوشت: »لباس پوشــیدن در فتوکال  اینجوره. همه جا رسمی نمی پوشن«؛ که این 
واکنش خود باعث واکنش های دیگر و بیشــتری شــد و کاربران پرشــماری در مقابل این  ادعا 
موضع گیری هــای متفاوتی کردند. ازجمله کاربری که نوشــت: »نوید عزیز حق با شماســت و 
همه جا لباس رسمی نمی پوشند.  ولی پوشش غیررسمی فرق دارد با پیژامه مامان دوز پوشیدن، 

یا شلواری که فاقش تا زانوها پایین آمده.«
البته هواداران نوید هم کم تعداد نبودند. کاربری نوشت: »نوید جان خودشون هم می دونن این حرفا 
رو. ولی اگه قرار باشــه یکی رو  زیر سوال ببرن، منطق بهانه س«، یا:   »مرغ همسایه غازه. چون برد پیت 
پوشیده درسته، ولی اگه نوید ما بپوشه، آسمون به زمین  میاد«، یا: »بازیگری در حد نوید محمدزاده نباید 
از دی کاپریو و برد پیت مثال بیاره، برعکس برد پیت باید تو هالیوود نوید رو مثال  بزنه که چه جور لباس 

می پوشه!«

#سوم_خرداد #خرمشهر #حماسه_مقاومت
 # نوید_محمدزاده# برد_پیت# دی کاپریو
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در روزهای پس از بروز یک 
حادثه، کودکان به حمایت و 
مراقبت بیشتری نیاز دارند. 

ممکن است خیلی بترسند و 
فشار زیادی به آنها وارد شده 

باشد.
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شهروند| تا چند روز قبل همه نگاه ها به 
آخرین اثر کوئنتین تارانتینو در جشنواره 
کن خیره مانده بود امــا حالا ظاهرا یک 
فیلم کره ای به نام پارازیت و فیلم دیگری 
از آمریکا دل از کف مخاطبان ربوده اند و 
به رقبای جدی این فیلم تبدیل شده اند. 
تنها چند روز پس از آنکه فیلم »پارازیت« 
برای نمایش در بخش رقابتی جشنواره 
فیلم کن انتخاب شــد، بونگ جون-هو، 

کارگردان کره ای ســازنده فیلم به مخاطبان هشدار داد که منتظر 
دریافت جایزه ای از سوی فیلمش نباشند. او گفت این فیلم بیش از 
آن محلی و داخلی است که بتواند مورد توجه مخاطبان دیگر کشورها 
واقع شود. اکنون روشن شده که این فیلم مخاطبان زیادی را متوجه 
خود کرده است و تماشاگرانی که در لومیر گرند تئاتر کن به تماشای  
فیلم نشستند، با تماشای این فیلم ۵ دقیقه ایستاده به تشویق فیلم 
پرداختند. بونگ در برابر همه این تشــویق ها به کره ای و انگلیسی 
تشکر کرد و فقط گفت: »خوب حالا دیگر برویم!« »پارازیت« درامی 
ساده و عالی درباره دو خانواده از دو طیف متفاوت اقتصادی است که 
سعی دارند با هم ارتباط برقرار کنند؛ اما از آنجا که این فیلم ساخته 

کارگردانی کاربلد اســت، با وجود همه 
سادگی خود به روایت تیره ترین لرزش ها، 
تفاسیر اجتماعی و خشونت های کمیک 
می پــردازد. حداقل دو بــار در نمایش 
رســمی فیلم، حضار خود به خود فیلم 
را تشویق کردند. رقیب بعدی تارانتینو، 
فیلــمِ درامی درباره جنــگ جهانی دوم 
است که توسط ترنس مالیک، کارگردان 
آمریکایی، ساخته شده است و به یکی از 
بحث برانگیزترین پیش نمایش های فستیوال فیلم کن ۲۰۱۹ بدل 
شده است. نمایش فیلم »یک زندگی پنهان« منتقدان را به دو دسته 
تقسیم کرد؛ آنهایی که می گویند این کارگردان یک استاد سینماست 
که در اوج کارش قــرار دارد و دیگرانی که معتقدند او فیلم ضعیفی 
ساخته است ولی با وجود این همچنان یکی از رقبای جدی تارانتینو 
است که با روزی روزگاری هالیوود در کن شرکت کرده است. »یک 
زندگی پنهان« درباره مردی اتریشی است که نمی پذیرد برای آلمان 
نازی بجنگد. این فیلم امسال یکی از کاندیداهای دریافت جایزه نخل 
طلای کن است در حالی که مالیک ســال ۲۰۱۱ با فیلم »درخت 

زندگی« یک بار نخل طلا را برده بود.

شهروند| حیدر بهاروند، رئیس سازمان 
لیگ فوتبال به صراحت اعلام کرد باشــگاه 
ســپاهان نمی تواند برای آنها تعیین تکلیف 
کند و ســازمان لیگ به تقســیم ورزشگاه 
نقش جهان بین هــواداران پرســپولیس 
و ســپاهان به صورت 50-50 اصــرار دارد. 
بلافاصله مدیرعامل ســپاهان پاسخ تندی 
به اظهارات بهاروند داد و بــه ابهامات درباره 
شــرایط برگزاری بازی حساس نیمه نهایی 

افزود. مسعود تابش گفته است: »هیچ باشگاه و هیأت فوتبالی از این قانون 
اطلاع ندارد و این قانون در بازی قبلی ما با مس در کرمان هم لحاظ نشــد. 
بنابراین مصاحبه نکنید و سکوت کنید، چراکه خودتان می دانید این قانون 
وجود نداشته است!« تابش سپس تأکید کرده تحت هیچ شرایطی زیر بار 
قانون 50-50 نمی روند و شرایط تأمین امنیت این مسابقه را هم با چنین 
شرایطی ندارند و به همین ترتیب از مســابقه کنار می کشند. این تهدید 
سپاهانی ها با توجه به محرومیت های سنگین قطعا عملی نمی شود، منتهی 
حالا سازمان لیگ در موقعیت بسیار بدی قرار گرفته است. اگر قانون 50-

50 اجرا شود سپاهانی ها بشدت به آن معترض هستند. اگر هم قانون اجرا 
نشود، آن وقت هواداران پرسپولیس شدیدترین حمله را به سازمان لیگ و 

فدراسیون فوتبال و مسئولان خواهند داشت. 
ابهام بعدی اینجاست که چرا سایت سازمان 
لیگ قانون رسمی مسابقات که براساس آن 
تأکید شده، سکوها در بازی های تک حذفی 
به صورت 50-50 باید بین تماشــاگران دو 
تیم تقسیم شود را در ســایت رسمی خود 
قرار نمی دهد. آنها تأکید دارند که آیین نامه را 
برای تمام باشگاه ها فرستاده اند و سپاهانی ها 
می گویند چنین چیــزی دریافت نکرده اند 
و این قانون را قبول ندارند. پرسپولیسی ها هم اعتقاد دارند قانون سازمان 
لیگ طبق وعده ای که مســئولان این مجموعه داده اند، باید اجرا شود. در 
همین رابطه بد نیست بدانید که از مسئولان استان اصفهان از عوامل باشگاه 
سپاهان خواسته اند زیاد درباره این موضوع مصاحبه نکنند، چون شورای 
تأمین با اجرای قانون50-50 بــه خاطر کنترل امنیت جمعیت موافقت 
نخواهد کرد. اگر شورای تأمین چنین تصمیمی بگیرد، سازمان لیگ مکلف 
به اجرای آن است، چون برقراری امنیت بازی با اصفهانی هاست، منتهی از 
کنار قانون هم نباید به سادگی گذشت. درصورت عدم اجرای قانون آن وقت 
حق پرسپولیسی ها ضایع خواهد شد. شواهد و قرائن نشان می دهد که در 

روزهای آینده باز هم شاهد جنجال در این زمینه خواهیم بود.

فیلم هایی که در کن مخاطبان و منتقدان را شگفت زده کردند
افتادن پارازیت روی روزی روزگاری هالیوود!

جنجال ادامه دار بر سر تقسیم سکوهای نقش  جهان
الیک قانون و  هزار صدای اعتراض!

نج
ج

حبیب احمدزاده با انتشار تصویری در 
اینستاگرام خاطره ای از شهید موسی 
آقا هادی نقل کرد: »ما همیشه در ایام 
جنگ به علت سری بودن دیدگاه مان 
در پالایشــگاه آبادان سه دیده بان 
بودیم. این عکس را موســی عزیزم 
در حالتی از من گرفت که زیر آتش 
شدید دشمن روی اسکله های بتنی 
اروندرود گیر کرده و من با بی ســیم 
از توپخانه ارتش درخواست شلیک 
گلوله های توپ داشــتم. ساعت ها 
بعد و در شهر و محله مان عکس دوم 
را من از او گرفتم. او هرگز با چشمان 
زمینی اش این دو عکــس را ندید، 
ولی پس از شــهادتش عکس او را 

بزرگ و قاب کرده، به پدرش دادم که تا آخر جنگ در مغازه و جلوی دید 
مشتریانش قرار داد.«

شــبنم مقدمی تصویری از 
پشت صحنه سریال هیولا، 
آخرین ساخته مهران مدیری 
را در صفحه اش منتشر کرد و 
نوشت: »پشت صحنه خوش 
خاطره »هیولا« با دوســت 

جان ها...یادش خوش...«

حاشیه


